



**LEONARDO
ROYAL**
Hotels

WELLNESS TAGE

Entspannung pur

Lassen Sie den Alltag hinter sich und tauchen Sie ein in eine Welt voller Ruhe und Wohlbefinden. Unsere Wellness Tage laden dazu ein, neue Energie zu tanken, den Moment bewusst zu genießen und Körper sowie Geist in Einklang zu bringen.

Freuen Sie sich auf entspannte Stunden, wohltuende Anwendungen und eine Atmosphäre, die ganz auf Ihr Wohlbefinden ausgerichtet ist.

- ab 2 Übernachtungen im Comfortzimmer
- Reichhaltiges Frühstück vom Buffet
- Halbpension mit täglichem 4-Gang Menü oder Buffet an jedem Abend
- Wellness-Massage (50 Minuten)

ab 2 Nächte*

- Doppelzimmer Comfort Hauptsaison: ab 750 €
- Doppelzimmer Comfort Nebensaison: ab 700 €
- Einzelzimmer Comfort Hauptsaison: ab 514 €
- Einzelzimmer Comfort Nebensaison: ab 464 €

Gönnen Sie sich noch mehr Komfort:

Ein Upgrade in unsere Superior Kategorie ist bereits für 25 € pro Nacht buchbar.

*Preisbeispiel für 2 Nächte.

Attraktive Konditionen für längere Aufenthalte und weitere Zeiträume verfügbar.
Keine Gültigkeit zu Messen und Events, auf Anfrage und Verfügbarkeit.



**LEONARDO
ROYAL**
Hotels

WELLNESS DAYS

pure relaxation

Leave everyday life behind and immerse yourself in a world of peace and well-being. Our wellness days invite you to recharge your batteries, consciously enjoy the moment, and bring your body and mind into harmony.

Look forward to relaxing hours, soothing treatments, and an atmosphere that is entirely focused on your well-being.

- From 2 nights in a comfort room
- Delicious breakfast buffet
- Half board with a daily 4-course menu or buffet every evening
- Wellness massage (50 minutes)

From 2 nights*

- Comfort double room high season: from €750
- Comfort double room low season: from €700
- Comfort single room high season: from €514
- Comfort single room low season: from €464

Treat yourself to even more comfort:

An upgrade to our Superior category can be booked for just €25 per night.

*Price example for 2 nights.

Attractive conditions available for longer stays and other periods.

Not valid during trade fairs and events, on request and subject to availability.